
SINDIKAT O SPREMEMBI SAMOUPRAVNE ORGANIZIRANOSTI DO

Nujna je strokovna analiza
Podlaga za spremembo naj bo ekonomska upraviče-
nost. To je eno izmed poglavitnih načel, ki ga je treba
upoštevati pri postopku spreminjanja samoupravne
organiziranosti delovnih organizacij. O tem so se
člani občinskega sindikalnega sveta s predsedniki
Izvršilnih In koordinacijskih odborov Zveze sindikatov
pogovarjali že na posvetih, kl so bill od 20. do 22.
Januarja In na ponovljenih, kl so bill 10. In 11. febru-
arja.

V okviru spremljanja delovanja
delovnih organizacij pri spremi-
njanju samoupravne organizira-
nosti so člani občinskega sveta
obiskali tudi nekatere delovne or-
ganizacije, v katerih potekajo
takšne akcije. Tam so se pogovar-
jali oziroma razpravljali o gradivu
republiškega sveta ZS Slovenije
o tem vprašaiyu. Program obi-
skov je bil zasnovan tako, da so
delovne organizacije obiskovali v
različnih fazah postopka spre-
membe.

Doslej so se na referendumih že
odločili za novo obliko organizira-
nosti v DO Gostinsko podjetje
Lgubljana in v temeljni organiza-
ciji Trgovina, ki zdaj posluje kot
DO Koteks Tobus. Ob tej prilož-
nosti je biJo govora o dolgoročnih
organizacijskih rešitvah, ki so

edino smotrne. Nove oblike sa-
moupravne organiziranosti na-
mrei ne smejo biti le stihjjska
muha, temveč morajo temeljiti na
resni in strokovni analizi, ki mora
dokazati gospodarsko upraviče-
nost takšnega posega.

Po vseh pogovorih je mogoče
zapisati, da je bilo gradivo repu-
bliškega sveta dobra podlaga ozi-
roma pripomoček za delovanje
osnovnih organizacij pri pripravi
in izvedbi reorganizacye. Podprte
so bile tudi usmeritve za razpravo
o spremembi Zakona o združe-
nem delu, še zlasti pa opredelitev,
da naj bo delovna organizacija ti-
sta obvezna organizacijska oblika
samoupravno organiziranih de-
lavcev povezanih s skupnimi in-
teresi pri delu. Prav tako je po-
trebno v samoupravnem sporazu-

mu o združitvi v delovno organi-
zacijo podrobneje opredeliti vse-
bino skupnih interesov.

V delovnih organizacijah, kjer
so opravili te pogovore, so pozi-
tivno ocenili takšen način obrav-
nave pomembnejših gradiv.
Predlagali so tudi naj y prihodiye
v delovnih organizacijah posveti-
jo več pozomosti obravnavi kon-
kretnih problemov in se čim bojj
izogibajo načelnim razpravam.

Občinski sindikalni svet je šel
pri tej problematiki še koraj na-
prej. Na njegovo pobudo so v ok-
viru programa dela skupščine ob-
čine LJubljana Center predvideli
tudi obravnavo problematike sa-
moupravne organiziranosti zdru-
ženega dela v naši občini, ki bo ob
koncu tega leta.
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